

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА

«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2023, № 2 (46)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2023, № 2 (46)



БОГОМОЛОВА Оксана Юрьевна — старший преподаватель, Сахалинский институт железнодорожного транспорта — филиал Дальневосточного государственного университета путей сообщения, Южно-Сахалинск (Россия).

BOGOMOLOVA Oksana Yurievna — Senior Lecturer of the Department of Economics and Commerce, Sakhalin Institute of Railway Transport — a branch of the Far Eastern State Transport University, Yuzhno-Sakhalinsk (Russia).

E-mail: bogomolova_ok@mail.ru



ГРОМОВА Анастасия Владимировна — студентка Московского психолого-социального университета, Москва (Россия).

GROMOVA Anastasia Vladimirovna — student of the Moscow Psychologic-Social University, Moscow (Russia).

E-mail: nasooo1993@mail.ru



ЕРМОЛОВА Екатерина Олеговна — кандидат психологических наук, доцент, профессор кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

ERMOLOVA Ekaterina Olegovna — PhD in Psychology, Associate Professor, Professor at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: shamka05@mail.ru



КОРЖ Елена Михайловна — кандидат психологических наук, доцент, декан факультета психологии, доцент кафедры социальной психологии Московского психолого-социального университета, Москва (Россия).

KORZH Elena Mikhailovna — PhD in Psychological, Associate Professor, Dean of the Faculty of Psychology, Associate Professor of the Department of Social Psychology, Moscow Psychologic-Social University, Moscow (Russia).

E-mail: kem_66@mail.ru



КОТОВА Елена Владиславовна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры педагогики и психологии Академии гражданской защиты Министерства Российской Федерации по делам гражданской обороны, чрезвычайным ситуациям и ликвидации последствий стихийных бедствий имени генерал-лейтенанта Д. И. Михайлика, Химки (Россия).

KOTOVA Elena Vladislavovna — PhD in Psychological, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Pedagogy and Psychology of the The Civil Defence Academy of the Ministry of the Russian Federation for Civil Defence, Emergencies and Elimination of Consequences of Natural Disasters named after Lieutenant General D. I. Mikhaylik, Khimki (Russia).

E-mail: e.kotova@amchs.ru



КОТОВСКАЯ Светлана Владимировна — кандидат биологических наук, доцент, заведующая кафедрой педагогики и психологии Московского государственного гуманитарно-экономического университета, Москва (Россия).

KOTOVSKAYA Svetlana Vladimirovna — PhD in Psychology, Associate Professor, Head of the Department of Pedagogy and Psychology of the Moscow State University of Humanities and Economics, Moscow (Russia).

E-mail: s.marunyak74@mail.ru



ЛЕМИШ Вера Васильевна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры социальной работы, педагогики и психологии Омского государственного университета имени Ф. М. Достоевского, Омск (Россия).

LEMISH Vera Vasilievna — PhD in Psychology, Associate Professor, Associate Professor at the Department of General and Social Psychology of Dostoevsky Omsk State University, Omsk (Russia).

E-mail: verlem2004@yandex.ru



МОРГУН Любовь Александровна — лаборант кафедры организации профессионального образования и образовательных технологий Российского национального исследовательского медицинского университета имени Н. И. Пирогова Министерства здравоохранения Российской Федерации, Москва (Россия).

MORGUN Lyubov Alexandrovna — laboratory assistant of the Department of Organization of Professional Education and Educational Technologies of the N. I. Pirogov Russian National Research Medical University of the Ministry of Health of the Russian Federation, Moscow (Russia).
E-mail: an_morgun@mail.ru



НИКИШИНА Вера Борисовна — доктор психологических наук, профессор, заведующая кафедрой клинической психологии, директор Института клинической психологии и социальной работы Российского национального исследовательского медицинского университета имени Н. И. Пирогова Министерства здравоохранения Российской Федерации, Москва (Россия).

Nikishina Vera Borisovna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Head of the Department of Clinical Psychology, Director of the Institute of Clinical Psychology and Social Work of the N. I. Pirogov Russian National Research Medical University of the Ministry of Health of the Russian Federation, Moscow (Russia).
E-mail: vbnikishina@mail.ru



ПЕТРАШ Екатерина Анатольевна — доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры клинической психологии, заместитель директора Института клинической психологии и социальной работы Российского национального исследовательского медицинского университета имени Н. И. Пирогова Министерства здравоохранения Российской Федерации, Москва (Россия).

PETRASH Ekaterina Anatolyevna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor, Professor of the Department of Clinical Psychology, Deputy Director of the Institute of Clinical Psychology and Social Work of the N. I. Pirogov Russian National Research Medical University of the Ministry of Health of the Russian Federation, Moscow (Russia).
E-mail: petrash@mail.ru



РУДЕНКО Игорь Леонидович — кандидат педагогических наук, доцент, декан факультета психологии и педагогики Московского государственного гуманитарно-экономического университета, Москва (Россия).

RUDENKO Igor Leonidovich — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor, Dean of the Faculty of Psychology and Pedagogy of the Moscow State University of Humanities and Economics, Moscow (Russia).
E-mail: rudenko@mggeu.ru



СОКОЛЬСКАЯ Марина Вячеславовна — доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры социальной работы Российского национального исследовательского медицинского университета имени Н. И. Пирогова, Москва (Россия).

SOKOLSKAYA Marina Vyacheslavovna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor, Professor of the Department of Social Work at the N. I. Pirogov Russian National Research Medical University of the Ministry of Health of the Russian Federation, Moscow (Russia).
E-mail: mvsokolskaya@mail.ru



ТИТОВА Ольга Ивановна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры психологии Красноярского государственного педагогического университета имени В. П. Астафьева, доцент кафедры гуманитарных и социально-экономических дисциплин Сибирского юридического института Министерства внутренних дел Российской Федерации, Красноярск (Россия).

TITOVA Olga Ivanovna — PhD in Psychological Sciences, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Psychology at the Krasnoyarsk State Pedagogical University named after V. P. Astafyev, Associate Professor of the Department of Humanitarian and Socio-Economic Disciplines at the Siberian Law Institute of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation, Krasnoyarsk (Russia).
E-mail: 944058@mail.ru



ХАКИМОВ Руслан Мадаминджанович — кандидат юридических наук, доцент, декан факультета юриспруденции Московского государственного гуманитарно-экономического университета, Москва (Россия).

КНАКИМОВ Ruslan Madaminjanovich — PhD in Law, Associate Professor, Dean of the Faculty of Jurisprudence of the Moscow State University of Humanities and Economics, Moscow (Russia).
E-mail: khakimov@mggeu.ru



ЦОЙ Гунвон — кандидат психологических наук, старший преподаватель департамента психологии и развития человеческого капитала факультета социальных наук и массовых коммуникаций Финансового университета при Правительстве Российской Федерации, Москва (Россия).

CHOI Keunwon — PhD in Psychology, Associate Professor at the Department of Psychology and Human Capital Development, Faculty of Social Sciences and Mass Communications of the Financial University under the Government of the Russian Federation, Moscow (Russia).
E-mail: gwchoi@mail.ru



ЧАГАНОВА Светлана Алексеевна — аспирант по направлению «Общая психология, психология личности и история психологии» Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

CHAGANOVA Svetlana Alekseevna — postgraduate student in the direction of General Psychology, Personality Psychology and History of Psychology, Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: aurum94@mail.ru